

Skolebestyrelsesmøde

15. september 2025

Møde dato

22. september 2025

Mødested

Personalerummet

Mødetidspunkt

Kl. 17:00 - 18:30

Møde nr.

2

Mødeleder

Trine Højfeldt

Afbud til

Trine Højfeldt

Deltagere**Forældrerepræsentanter:**

Marie Bjergager, Julie Vad Scheuer-Straarup, Sofie Gosmand Kudsk, Kristina Brødsgaard Jørgensen, Betina Kofoed, Morten Jensen, Martin Junker

Elevrepræsentanter: Laura Lange (8.C) og Gry Junker (8.A)

Personalerepræsentanter: Jette Lorenzen og Finn Kirkegaard

Ledelse: Michael Ploug (referent) og Trine Højfeldt

Forplejning: Der vil være kaffe/te og vand samt lidt sødt til mødet.

Fraværende:

Bemærkninger: Forud for mødet bedes I have orienteret jer vores "ordensregler og værdigrundlag" + "Forventninger"+ materiale til inspiration

Referat:

- | | | |
|-------|---|-------------|
| 01.01 | Velkomst og godkendelse af dagsorden
<i>Dagsordenen uddybes og godkendes.</i>
<i>Trine fortæller, at når vi kommer til punktet "henvendelser fra forældre" og evt., så siger vi tak til elevrådsrepræsentanterne.</i> | 17:00-17:05 |
| 01.02 | Præsentationsrunde
<i>Nye medlemmer er: Martin Junker, Laura Lange og Gry Junker</i> | 17:05-17:15 |
| 01.03 | Revidering af skolens "Ordensregler og værdigrundlag" og "Forventninger"
<i>Oplæg ved Michael vedr. bekendtgørelse for fremme af god orden i folkeskolen.</i>
<i>Oplæg ved Trine vedr. proces.</i>
Gruppearbejde:
<i>SB opdeles i to grupper, hvor der er en lærer og elevrepræsentant i hver:</i>
<i>Den ene gruppe drøfter og arbejder med: Ordens- og værdiregler</i>
<i>Den anden gruppe med: Forventninger</i> | 17:15-18:15 |

Trine fortæller, at det er ambitionen, når vi mødes næste gang, at hver gruppe så har lavet et udkast.

01.04 Henvendelser fra forældre

18:15-18:25

Julie har fået 5 henvendelser vedr. skolepatrulje – begrundelsen er, at vi begynder at gå en mørk tid i møde. Det aftales, at det sættes på som punkt til næste møde.

Martin har fået en henvendelse omkring de alternative dage, hvor der er nogle, som har bedsteforældre med og slik – hvad gør man for de børn, som ikke har muligheden for at få nogen eller noget med?

Det aftales, at det tages på til mødet, hvor SB skal drøfte rammerne for forældrerådet. Fx at lærerne gør et forældreråd opmærksom på det, når der skal være et arrangement med det som element.

01.05 Evt.

18:25-18:30

Michael fortæller om en spørgeskemaundersøgelse skolen og elevrådet har lavet ude i klasserne, hvor der spørges ind til, hvilke undervisningsformer eleverne på Kongsbjergskolen helst foretrækker og oplever at lære mest og bedst ved.

Trine fortæller, at hun har modtaget rigtig mange breve fra elever i 3. klasse, hvor de har øvet sig på at skrive argumenterende tekster, og hvor de har ønsket mange ting, samt skrevet til SB med ønske om elevråd for de små. – Trine fortæller, at det har vi allerede.

Trine fortæller, at der kommer en ny tildelingsmodel for specialområdet som der kommer informationsmøde om, og hvor vi skal forholde os til det og afgive høringssvar.

Trine gør opmærksom på, at SB skal give besked, hvis de ikke deltager i brugernævnsmødet d. 06.10.2025.

Michael orienterer om lærersygemelding i en klasse, og hvilken betydning det får i en periode.

Julie fortæller om indholdet og vagtplanen for åbent hus, samt at de har lavet nogle spørgsmål til en quiz.